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ZAPISNIK 

 

Sa XXXIX sjednice Vijeća Pomorskog fakulteta Kotor koja je održana 2.04. 2025. 

godine  od 10.00 časova. 

Sjednici su prisustvovali: dekanica dr Tatijana Dlabač, prodekani dr Stevan Kordić, 

dr Senka Šekularac Ivošević i dr Zorica Đurović, zatim dr Danilo Nikolić, dr Romeo 

Meštrović, dr Špiro Ivošević, dr Milena Dževerdanović Pejović, dr Nikola 

Mihaljević, dr Ranka Krivokapić, dr Miroslav Vukičević, mr Radmila Gagić i 

studenti Andrija Ćalasan i Ivana Mumović ( preko zoom linka). 

Odsutni su bili: dr Mimo Drašković, dr Branislav Dragović, dr Jelena Nikčević i 

studenti Anđela Abramović i Ksenija Krivokapić. 

Sjednicom je predsjedavala dekanica dr Tatijana Dlabač. 

Za sjednicu je predložen 

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje zapisnika sa sjednice od 7.03. 2025. godine; 

2. Utvrđivanje predloga plana organizacije nastave za studijsku 2025/26. 

godinu; 

3. Utvrđivanje predloga broja studenata za upis u prvu godinu studija- osnovne, 

specijalističke i master studije, za studijsku 2025/26. godinu; 

4. Naknadna verifikacija ocjena nakon završenog januarskog ispitnog roka; 

5. Master studije; 

6. Doktorske studije; 

7. Informacije, pitanja, predlozi. 

Dekanica je predložila dopunu sa jednom tačkom pod 7. a da tačka 7 bude tačka 8 : 

7. Izbor člana Senata Univerziteta i člana vijeća Senata. 

Dnevni red sa dopunom je usvojen. 

 

1. Usvajanje zapisnika sa sjednice od 7.03. 2025. godine; 

Zapisnik je jednoglasno usvojen kao u predloženom tekstu. 

2. Utvrđivanje predloga plana organizacije nastave za studijsku 2025/26. 

godinu; 

Uvodno izlaganje je imao prodekan za nastavu dr Stevan Kordić koji je naveo da je  

u sklopu utvrđivanja plana nastave za sljedeću studijsku godinu  preporuka da se 
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angažuju saradnici sa doktoratom, pa je u skladu sa tim predloženo angažovanje dr 

Maje Škurić i dr Seada Cvrka pod nadzorom predmetnih nastavnika. Takođe je 

rečeno da će svim matičnim fakultetima biti upućeni dopisi radi popunjavanja plana 

nastave sa nastavnicima i saradnicima sa Univerziteta Crne Gore.Prema dopisu 

prorektora, potrebno je predložiti plan za osnovne, master i specijalkističke studije. 

Vijeće je nakon kraće diskusije donijelo odluku o usvajanju predloga plana 

organizacije nastave za navedene nivoe studija za studijsku 2025/26. godinu, kao u 

priloženom materijalu. 

Ovaj predlog se dostavlja Senatu Univerziteta Crne Gore, nakon čije odluke će se 

raspisati interni a zatim i eksterni oglas. 

3. Utvrđivanje predloga broja studenata za upis u prvu godinu studija- 

osnovne, specijalističke i master studije, za studijsku 2025/26. godinu; 

Uvodno izlaganje je imala dekanica dr Tatijana Dlabač predlažući da se utvrdi 

predlog broja studenata u skladu sa licencom, to jest da se ne ide na smanjenje broja 

studenta, kako se ranije razgovaralo na prehodnoj sjednici Vijeća. Prodekan za 

nastavu dr Stevan Kordić je potvrdio takvo mišljenje, naročito navodeći trenutno 

stanje u Srbiji uz pretpostavku da će biti povećen broj zainteresovanih kandidata za 

upis na naše studijske programe. 

Dr Danilo Nikolić smatra da treba smanjiti broj studenata, zbog malog broja onih 

koji dolaze na predavanja i da je potrebno uticati na svijest kandidata da moraju malo 

da se potrude oko upisa ako bude smanjen broj mjesta.Potencira potrebu zaposlenja 

saradnika na studijskom programu Brodomašinstvo sa pomorskim zvanjem, te 

govori o značaju studijskih programa Nautika i pomorski saobraćaj i 

Brodomašinstvo  sa spekta neophodnosti postojanja nastavnika sa pomorskim 

zvanjima. 

Dr Špiro Ivošević  navodi mr Jakšu Vujovića, studenta doktorskih studija i pomorca 

kao odličnog kandidata, te zaposlene kandidate sa studijskog programa Nautika i 

pomroski saobraćaj, koji imaju zvanja i studenti su doktorskih stuidja ( mr Igor 

Stanovčić, mr Igor Petrović, mr Ivan Mraković). 

U diskusiji su učesvovali: dr Miroslav Vukičević ( smatra da treba smanjiti broj za 

upis, da treba voditi računa više o kvalitetu nego kvantitetu), dr Romeo Meštrović, 

dr Ranka Krivokapić, dr Milena Dževerdanović Pejović- smatraju da treba predložiti 

broj u skladu  sa licencom.  
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Dr Špiro Ivošević predlaže organizovanje promocija u nekim, ključnim gradovima 

u Srbiji ( Beograd, Novi Sad, Niš). 

Dekanica smatra da je nezahvalno pisati dodatna obrazloženja u slučaju smanjenja 

broja mjesta. 

Dalje su diskutovali dr Nikola Mihaljević, mr Radmila Gagić, dr Senka Šekularac 

Ivošević. 

Nakon disusije, Vijeće je utvrdilo predlog za osnovne studije: 

Naziv 

organizacione 

jedinice 

Nivo studija Studijski program Broj 

mjesta 

po 

licenci 

Predlog broja 

studenata za 

upis, studijska 

2025/26. 

Pomorski 

fakultet Kotor 

Osnovne studije Nautika i pomorski 

saobraćaj 

80 80  ( uz jedan 

uzdržani glas) 

  Brodomašinstvo 60 60 ( dva glasa 

protiv i jedan 

uzdržani) 

  Pomorska elektrotehnika 60 60 ( jedan 

uzdržani glas) 

  Menadžment u pomorstvu 

i logistika 

60 60  jednoglasno 

 

Vijeće je dalje, jednoglasno  utvrdilo predlog broja studenata za upis na master 

studije: 

Pomorski 

fakultet Kotor 

Master studije Pomorske nauke 45 25 

  Menadžment u pomorstvu 

i logistika 

45 25 

  Zaštita i upravljanje 

morskom sredinom 

(Maritime environmental 

protection and 

management) 

20 20 

 

Specijalističke: 

Pomorski 

fakultet Kotor 

Specijalističke 

studije 

Menadžment u pomorstvu 45   5 

  Pomorske nauke 45   5 
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4. Naknadna verifikacija ocjena nakon završenog januarskog ispitnog 

roka; 

O ovoj tački Vijeće su upoznali dekanica i prodekan za nastavu, navodeći da je došlo 

do tehničkih grešaka u pogledu evidentiranja ocjena u e-indeks, ali i zbog 

neprovjeravanja ocjena i ispita od strane studenata. Svi nastavnici su dali pisano 

obrazloženje pa se predlaže donošenje odluke o naknadnoj verifikaciji kako bi 

ocjene mogle biti unijete. 

Prodekan preporučuje nastavnicima da čuvaju fajlove sa ocjenama i da je najbolje 

da se štampaju izvještaji iz e indeksa, potpišu i predaju na dalji postupak. 

Vijeće je nakon objašnjenja, donijelo odluku o naknadnoj verifikaciji ocjena poslije 

januarskog roka u skladu sa predlogom prodekana za nastavu: 

Vrši se naknadna verifikacija ocjena  nakon završenog januarskog ispitnog roka 

studijske 2024/25. godine  za ocjene na svim nivoima studija u skladu sa priloženim 

izvještajem prodekana za nastavu doc.dr Stevana Kordića, prema tabeli: 

Oblik studije i  

studijski program 

Predmet i  

predmetni 

nastavnik/ca 

Ime i prezime 

studenta/tice, broj 

indeksa 

Broj 

bodova 

Predlog 

završne 

ocjene 

Osnovne studije 

Nautika i pomorski 

saobraćaj 

Zaštita mora i 

priobalja 

prof. dr Danilo Nikolić 

Staša Vasiljević, 

NIPS 30/2022 

50.67 E 

Osnovne studije 

Menadžment u 

pomorstvu i logistika 

Pomorsko osiguranje 

prof. dr Jelena 

Nikčević 

Sara Tajsić,  

MUPIL 10/2022 

60.00 D 

Stefan Klakor, 

MUPIL 12/2022 

60.00 D 

Katarina Odža, 

MUPIL 22/2022 

58.00 E 

Marija Kapetanović, 

MUPIL 26/2022 

56.00 E 

Lidija Bjelica, 

MUPIL 38/2022 

54.00 E 

Valentina Šoškić, 

MUPIL 54/2022 

68.00 D 

Master studije 

Pomorske nauke 

Pomorske offshore 

tehnologije i operacije 

prof. dr Danilo Nikolić 

Nikola Đukić, 

MPN 23/2023 

70.00 C 

Integrisani sistemi 

elektronske navigacije 

prof. dr Milorad 

Rašković 

Šaban Mandžukić, 

MPN 6/2023 

51.00 E 
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Doktorske studije 

Pomorske nauke 

Metodologija naučno 

istraživačkog rada 

prof. dr Božo Krstajić 

Denis Vukašinović, 

DPN 1/2024 

95.00 A 

Doktorske studije 

Menadžment u 

pomorstvu i logistika 

Metodologija naučno 

istraživačkog rada 

prof. dr Božo Krstajić 

Filip Mihajlović, 

DMUPIL 1/2024 

85.00 B 

Ivana Baćović 

DMUPIL 2/2024 

85.00 B 

 

Naknadna verifikacija ocjena datih u tabeli se vrši zbog tehničkih grešaka u 

evidenciji i unosu ocjena u januarskom ispitnom roku 2025. godine, a u dogovoru sa 

predmetnim nastavnicima.  

Odluka se dostavlja službi za studentska pitanja. 

5. Master studije; 

Vijeće je nakon  uvodnog izlaganja prodekana za nastavu dr Stevana Kordića i 

objašnjenja predloženih mentora i članova komisija donijelo tri odluke i to: 

- Prihvata se prijedlog teme master rada pod nazivom “Primjena ThingsPeak 

platforme za analizu podataka dobijenih upotrebom IoT senzora kod PV 

sistema na brodovima” kandidata Tahira Mavrića, studenta  druge godine 

master studija na studijskom program  Pomorske nauke. 

Za mentora se imenuje  prof.dr Martin Ćalasan, Elektrotehnički fakultet UCG. 

Imenuje se komisija za ocjenu ( koja je ujedno i komisija za   odbranu)  rada, u 

sastavu:  

- prof.drTatijana Dlabač, Pomorski fakultet Kotor, predsjednik,    

- prof.dr Maja Krčum, Pomorski fakultet Sveučilišta u Splitu, član, 

- prof.dr Martin Ćalasan, Elektrotehnički fakultet UCG , mentor. 

-        Prihvata se prijedlog teme master rada pod nazivom “ Integracija kruzing luke 

i lokalne zajednice - model održivog razvoja i ekonomske sinergije na primjeru Luke 

Kotor” kandidata Radovana Savića, studenta druge godine master studija na 

studijskom program  Menadžment u pomorstvu i logistika. 

Za mentora se imenuje  doc. dr Tena Božović, Prirodno matematički fakultet 

Univerzitzeta u Sarajevu, honorarno angažovana na Pomorskom fakultetu Kotor 

Imenuje se komisija za ocjenu ( koja je ujedno i komisija za   odbranu)  rada, u 

sastavu:  

- prof.dr, Senka Šekularac Ivošević, Pomorski fakultet Kotor, predsjednik,    

- dr Maja Škurić , Pomorski fakultet Kotor, član, 
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- doc.dr Tena Božović, Prirodno matematički fakultet Univerzitzeta u 

Sarajevu, honorarno angažovana na Pomorskom fakultetu Kotor 

Prihvata se prijedlog teme master rada pod nazivom “Usklađivanje crnogorskog 

pomorskog zakonodavstva sa međunarodnim konvencijama i pravom Evropske 

unije” kandidatkinje  Anđele Ivetić, studentkinje  druge godine master studija na 

studijskom program  Menadžment u pomorstvu i logistika. 

Za mentora se imenuje  prof.dr Jelena Nikčević, Pomorski fakultet Kotor. 

Imenuje se komisija za ocjenu ( koja je ujedno i komisija za   odbranu)  rada, u 

sastavu:  

- prof.dr Nikola Mandić, Pomorski fakultet Sveučilišta u Splitu, predsjednik,    

- prof.dr Milena Dževerdanović Pejović, Pomorski fakultet Kotor, član, 

- prof.dr Jelena Nikčević, Pomorski fakultet Kotor, mentor. 

Za sve važi sljedeće: 

Student je u obavezi da uz pomoć mentora popuni prijavu teme master rada na 

posebnom formularu koji se nalazi na sajtu Pomorskog fakulteta Kotor i Univerziteta 

Crne Gore i da istu preda u skladu sa posebnim Uputstvom za studente druge godine 

master studija. 

Komisija iz tačke 3.  dužna je da u roku od 15  dana od dana prijema rada dostavi 

Vijeću Fakulteta izvještaj o  radu ( kratki prikaz rada: postavljen cilj, primijenje 

metode, dobijene rezultate i zaključke o realizovanim istraživanjima) sa zaključnim 

stavom i predlogom, uključujući i izjašnjenje na eventualne primjedbe. 

6. Doktorske studije; 

Dekanica je ukratko obavijestila Vijeće da Komisija za doktorske studije priprema 

dopis koji će se uputiti Odboru za doktorske studije u pogledu vremena upisivanja 

studija i upisivanja na starije godine doktorskih studija. 

7. Izbor člana Senata Univerziteta i člana vijeća Senata. 

Dekanica je obavijestila Vijeće da smo upravo dobili dopis u vezi prestanka mandata 

Senata i vijeća Senata pa je potrebno izabrati nove članove. 

Za člana Senata dekanica predlaže dr  Špira Ivoševića, dosadašnjeg člana Senata, a 

za člana Vijeća prirodnih i tehničkih nauka dr Stevana Kordića . Kako nije bilo 

drugih predloga, Vijeće je odlučilo: 

za člana Senata Univerziteta Crne Gore, predstavnika Pomorskog fakulteta Kotor, 

izabran je prof.dr Špiro Ivošević, dosadašnji član Senata, 
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za člana vijeća Senata prirodnih i tehničkih nauka, predstavnika Pomorskog 

fakulteta Kotor, izabran je doc.dr Stevan Kordić. 

8. Informacije, pitanja, predlozi. 

Vijeće je obaviješteno o: 

- gostovanju studenta povjerenika Andrije Ćalasana  i prodekanice dr Zorice 

Đurović u Jutarnjem programu RTCG, 

- organizovanju panel diskudsije o položaju studenata u Kotoru, naročito i 

kontekstu Doma studenta, na kojoj će učestvovati predsjednik UO UCG  

prof.dr Milivoje Radović, te direktorica Doma Biljana Radević i studenti. 

Moderator će biti dekanica dr Tatijana Dlabač, 

- praktičnoj nastavi na školskom brodu „ Jadran“ od 22 do 26. aprila 2025. 

godine, 

- Ovbavezi popunjavanja ankete radi kadrovske evidencije na UCG-u, 

- događaju u okviru projekta DIGIMAR, 

- dolasku Hrvatskog registra brodova, radi provjere, 

- međunarodnoj saradnji i mobilonosti, 

- konkursu Ministarstva prosvjete, nauke i inovacija, 

- projektu IHUBMAR i uvođenju haba za promociju kompetencija u pomorstvu 

u sklopu Centra za obuku pomoraca, 

- danu Plave karijere. 

- novim projektnim izazovima. 

 

SEKRETAR                                                                                       DEKANICA 

Vera Popović                                                                    prof.dr Tatijana Dlabač 

 

 

Kotor, 2.04. 2025. godine 

Bropj 01-1071 

 

 


